
SPØRSMÅL TIL RÅDMANNEN,  
FORMANNSKAPET 30.06.2022 
 

En av styrkene, og årsakene, til Altas vekst har vært muligheten til å anskaffe egen enebolig 
på kommunal selvkosttomt. På bakgrunn av dette ønsker Formannskapet en fortgang i 
opparbeidelse av nye kommunale eneboligtomter. I henholdt til Boligbyggerprogrammet kan 
det se ut til at det ligger inne ca 430 kommunale eneboligtomter fram mot 2040.  

Formannskapet ønsker informasjon i saken og ber rådmannen gi informasjon rundt disse 
spørsmålene. 

 Hva er status på disse tomtene i dag og hvilke felt/ tomter er først klar? 
 Er det mulig å flytte vesentlig flere felt / tomter over til 2023-24? 
 Om det er kapasitetsmangel, kan vi da leie inn eksterne for å klargjøre disse? 

 

Vi ber samtidig rådmannen se dette som en føring i forkant av rulleringen av 
Boligbyggerprogrammet til høsten da Formannskapet anser dette som svært viktig. Vårt mål 
er at vi kan dekke etterspørselen etter kommunale eneboligtomter til enhver tid.   


